

1823.

BILL.

An Act to provide more effectually for making Roads, Highways and Bridges in the Crown and Clergy Reserves in the Townships of this Province.

LEGISLATIVE COUNCIL,

TUESDAY, 23e. Decr. 1823.

ORDONNE, That one of the Masters in Chancery do go down to the Assembly, and acquaint that House, that the Legislative Council have passed this Bill, to which they desire the concurrence of the Assembly.

Attest,

WM. SMITH, C. L. C.

Received in the Assembly and read for the first time, Tuesday, 23d Decr. 1823.

W. L. Clerk Assy.

1823.

BILL.

Acte qui pourroit plus efficacement à faire des Chemins, Grands Chemins et Ponts, sur les réserves de la Couronne et du Clergé dans les Townships de cette Province.

CONSEIL LEGISLATIF,

MARDI, 23e. Décembre, 1823.

ORDONNE, Qu'un des Maitres en Chancellerie se rende à l'Assemblée, et informe cette Chambre, que le Conseil Législatif a passé ce Bill, auquel il demande la concurrence de l'Assemblée.

Attesté, (Signé)

CHAS. DE LERY,

A. G. C. L.

Reçu dans l'Assemblée et lu pour la première fois, Mardi 23e Decembre 1823.

P. E. D. Greff. Asst.